

Title (en)

Decorative panel.

Title (de)

Dekortafel.

Title (fr)

Panneau décoratif.

Publication

EP 0646479 A2 19950405 (DE)

Application

EP 94112287 A 19940805

Priority

DE 4332458 A 19930923

Abstract (en)

[origin: DE4332458C1] A decorative panel consists of a first transparent sheet, on which a large number of faceted glass beads are fixed in an ornamental arrangement, a second plate with a reflective layer which is held at a distance from the first sheet and from the glass beads by a frame, the second sheet having a region which is not provided with a reflective layer, below which a decorative body is arranged on the inside of the plate, whose lateral surface is provided with a reflective layer, so that light introduced into the decorative panel from a light source is reflected at this lateral surface.

Abstract (de)

Dekortafel (1), bestehend aus einer ersten transparenten Platte (2), auf der eine Vielzahl von facettierten Glassteinen (3) in ornamentalscher Anordnung fixiert ist, einer zweiten Platte (4) mit einer reflektierenden Schicht (5.1), die zu der ersten Platte (2) und zu den Glassteinen (3) durch einen Rahmen (6) im Abstand gehalten ist, wobei die zweite Platte einen nicht mit einer reflektierenden Schicht versehenen Bereich (7) aufweist, unterhalb dessen auf der Innenseite (8) der Platte (4) ein Dekorkörper (9) angeordnet ist, dessen Seitenfläche (10) mit einer reflektierenden Schicht (5.3) versehen ist, so daß von einer Lichtquelle (13) in die Dekortafel eingespeistes Licht an dieser Seitenfläche (10) reflektiert wird. <IMAGE>

IPC 1-7

B44F 1/04; F21V 7/00

IPC 8 full level

E04F 13/08 (2006.01); **B44C 5/04** (2006.01); **B44C 5/08** (2006.01); **B44F 1/02** (2006.01); **B44F 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B44C 5/0407 (2013.01 - EP US); **B44F 1/04** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 4332458 C1 19940915; EP 0646479 A2 19950405; EP 0646479 A3 19951115; JP H07164798 A 19950627; US 5477653 A 19951226

DOCDB simple family (application)

DE 4332458 A 19930923; EP 94112287 A 19940805; JP 22452194 A 19940920; US 30909294 A 19940920